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ČESKO: Bývalý ministr financí Miroslav Kalousek (TOP 09) osočil hnutí STAN, že slouží
jako „odpadkový koš pro profláknuté šíbry z jiných stran“. Uvedl na to příkladu kandidátky
Starostů v Plzni, kde byl nejúspěšnější někdejší lídr KDU-ČSL Petr Náhlík, kterého
Kalousek označil jako „odpudivou osobu“.

Kalousek na svém twitteru komentoval výsledky komunálních voleb a zaujal ho úspěch Petra Náhlíka
v Plzni. „Třeštím oči na kandidátku hnutí STAN v Plzni a její svatba s Babišem je mi jasná. Jejím
lídrem je Petr Náhlík, dlouholetý lídr za KDU-ČSL, vyžírka, horlivý podporovatel Cyrila Svobody a
Jiřího Čunka, odpudivá osoba. STAN funguje jako odpadkový koš pro profláknuté šíbry z jiných
stran,“ nebral si servítky Kalousek.

1/1Třeštím oči na kandidátku @STANcz v Plzni a její svatba s Babišem je mi jasná. Jejím
lídrem je P.Náhlík, dlouholetý lídr za @kducsl, vyžírka, horlivý podporovatel C.Svobody a
J.Čunka, odpudivá osoba. STAN funguje jako odpadkový koš pro profláknuté šíbry z
jiných stran.

— Miroslav Kalousek���� (@kalousekm) September 26, 2022

„Nádoba na směsný odpad se sice plní rychle, má to ale zásadní nevýhodu: Nedokáže vydávat jednu
vůni. Smrdí rozličnými pachy a vy nikdy nebudete vědět, co zrovna bude smrdět víc,“ doplnil
předchozí tweet bývalý poslanec.
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Na upozornění, že lídrem Starostů v Plzni byl Aleš Tolar, Kalousek odvětil, že komentuje pořadí po
volbách. „Beru pořadí po volbách. Ano, na prvním místě kandidátky byl pan Tolar. Nejvíc hlasů od
vašich voličů ale dostal pan Náhlík. Takže je nejdůvěryhodnějším Stanařem v Plzni,“ vysvětloval
Kalousek.
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Ve vláknu poté ještě prohlásil, že mu není líto, že pomohl Starostům do vysoké politiky, protože to ze
začátku vypadalo slibně. „Není. Na začátku to mělo smysl a bylo to fajn. Zparchantěla je až moc a
vliv. To už ale bylo proti mně, ne se mnou,“ prohlásil Kalousek.
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